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TES I BAIXES

Sol·licituds al primers semestre del 2013e de Comerç

171 
nous negocis durant 

el primer semestre del 2013

 Sol·licituds 
de baixes

* Les dades d’aquesta taula són anuals.
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«Les últimes dades 
semblen indicar un 
canvi de tendència 
de l’economia 
andorrana, que 
hauria tocat fons a 
inals del 2012»

«Creiem que 
l’augment dels 
canvis de titular 
pot ser degut a 
la llei d’inversió 
estrangera»

Jordi Alcobé
MINISTRE D’ECONOMIA 

ser degut a la llei d’inversió estrange·
ra», que hauria permès que molts resi·
dents tinguessin el negoci propi sense 
la necessitat del prestanoms.

Una altra dada que també van 
aportar durant el balanç d’obertures 
comercials és el nombre de cancel·
lacions de negocis sense activitat. 
Des de l’aplicació del decret  sobre 
la cancel·lació de negocis que no 
tenen activitat en el Registre de 

Comerç i Indústria – i que permet 
desvindular el negoci del local – 
s’han registrat 50 cessaments, de 
manera que s’han alliberat 50 lo·
cals que es poden tornar a llogar, 
va exposar Granyó, que va afegir 
que actualment n’hi ha una quin·
zena que tenen els tràmits en pro·
cés, i «la previsió és que els que no 
han tornat a ser llogats ho siguin 
en breu».  H

ÀLEX LARA

33 El president del GPS, David Rios. 

Dissabte, abans de la inauguració 
de l’espectacle de Cirque du soleill,  
el ministre Camp va anunciar que 
hi havia la possibilitat de realitzar 
un segon espectacle amb la compa·
nyia de cara a l’estiu del 2014. Els 
socialdemòcrates es van mostrar 
molt sorpresos de que el Govern  
hagués fet aquest anunci i que 
«pràcticament ja es doni per fet», 

CIRQUE DU SOLEIL

El PS diu que «és 
aviat» per parlar de 
nous espectacles
Rios recorda que 
«l’objectiu és recuperar la 
inversió»

ja que, segons el president del GPS, 
David Rios, «és massa aviat per ava·
luar les repercussions».

Rios va afegir ahir que «estem 
molt contents que sigui un espec·
tacle de qualitat i que agradi», però 
va voler recordar que s’han invertit 
2’5 milions d’euros en aquest esde·
veniment, i que «l’objectiu no és 
que agradi, cosa que ja es dóna per 
suposada, sinó intentar atraure el 
màxim turisme possible i recupe·
rar la inversió».

Així doncs, Rios va concloure 
que primer s’ha d’analitzar el re·
torn i després parlar de propers es·
pectacles.  H

L. F. M.

ESCALDES-ENGORDANY


